



Aurélie Muller, Honor Swimmer, France, 2025



Videos: [Interview 1](#) [Show 1](#) [Swim 1](#) [Swim 2 winner from 4:42](#) [Swim 3](#)

Aurélie Muller won two Majors: FINA World Championship 10 km: in 2015 and 2017. She bested 6 other IMSHOF Honorees in these races

She raced at the elite level for over 15 years in more than 20 countries and took a podium position in 33% of the 27 top races she entered.

Aurélie competed in the 2008 and 2016 Olympic 10 km, finished 4th in the 10km and 25 km World Championships and won the European Championship. She competed in the World Championships five times at 5 km – taking 2nd place three times.

[Expanded Biography \(Openwaterpedia\)](#)

[Long Swims Database \(Marathon Swimmers Federation\)](#)

French Translation

Aurélie Muller a remporté deux Majeurs : Championnat du monde FINA 10 km : en 2015 et 2017. Elle a battu 6 autres lauréats de l'IMSHOF lors de ces courses.

Elle a nagé dans des courses de niveau élite pendant plus de 15 ans dans plus de 20 pays et est montée sur le podium dans 33% des 27 courses les plus importantes auxquelles elle a participé.

Aurélie a participé au 10 km des Jeux olympiques de 2008 et de 2016, a terminé quatrième des championnats du monde du 10 km et du 25 km et a remporté un championnat d'Europe. Elle a participé cinq fois aux championnats du monde du 5 km, terminant trois fois à la deuxième place.